
 Vážená paní ředitelko, 

dovolte mi, abych touto cestou 

poděkovala všem pedagogickým i 

nepedagogickým pracovníkům, jak ze 

základní, tak i mateřské školy, za 

přípravu a realizaci sobotního 

jarmarku spojeného s tradičním 

rozsvěcením vánočního stromu. 

Obzvláště bych chtěla poděkovat paní 

učitelce Kornášové a jejím 

“pomocníkům” za přípravu a vedení 

vánoční dílničky. Zařazení této aktivity 

do tradičního jarmarku byla velmi 

dobrá volba, díky které jsme se všichni 

mohli na chvíli zastavit, zpomalit, ohřát 

se a hlavně vyzkoušet si výrobu 

tradičních svíci ze včelího vosku, jakož 

i papírových tašek s vánočními motivy. 

Děti ze 4.A třídy byly skvělé, stejně tak 

jako výrobky, které jsme mohli pod 

jejich vedením tvořit. 

Ještě jednou děkuji a přeji všem krásný adventní čas     

         Kateřina Handlová 

 


